
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Driftsutvalget 

Møtested:  - Levanger rådhus, møterom 1045 

Dato: 04.09.2024 

Tidspunkt: 13:00 -15:45 

 

 
Til stede:    
Navn Funksjon Parti Møtte for 
Andreas Jenssen Hjelmstad leder SP/H/FRP/KRF/

V 
 

Atle Sjaastad varamedlem SP/H/FRP/KRF/
V 

Nina Egenæs Groven 

Håvard Lutdal medlem SP/H/FRP/KRF/
V 

 

Vidar Lund medlem SP/H/FRP/KRF/
V 

 

Elise Brattgjerd Brenne varamedlem SP/H/FRP/KRF/
V 

Eli Kristin Johansen 

Anne Grete Krogstad medlem AP  
Johannes Hembre-Ingul medlem AP  
Marit Klara Dypdal Kverkild varamedlem AP Mathias Hallem Granaune 
Siv Gjertrud Skjerve Bjøru medlem SV  
Lars Einar Karlsen medlem R/MDG/PP  
 

Fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Grete Synnøve Jacobsen Kommunalsjef helse og oppvekst 
Einar Hindenes  
Anne-Ruth Jangaard  
Reidun Johansen utvalgssekretær 
Heidi Slåtsve konsulent 
 

Forespørsler: 
Lars Einar Karlsen stilte spørsmål ad. økning BPA som står i Gevinst 24/7? 



Lars Einar Karlsen stilte spørsmål ad. merforbruk innenfor helse? 
Spørsmålene og svar på spørsmålene blir lagt ut på nettsiden under spørsmål og svar 
 
Orienteringer: 
· Framtidas helse i Levanger kommune» – status v/prosjektkoordinator Anne-Ruth Jangaard 
· Status Breidablikktunet v/enhetsleder hjemmetjenester Einar Hindenes 
· Status oppstart nytt barnehageår og skoleår v/kommunalsjef Grete Synnøve Jacobsen 
· Status enhet Barn og Familie v/kommunalsjef Grete Synnøve Jacobsen 
 
 

Protokollen er godkjent av: 

Siv Gjertrud Skjerve Bjøru Vidar Lund 



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 
PS 18/24 Valg til godkjenning/signering protokoll  

PS 19/24 Referatsaker  

RS 29/24 Rapportering av status gevinstrealiseringsprogrammet – gevinst 24/7  

RS 30/24 barnevernets rapportering til Statsforvalteren 2.kvartal 2024  

RS 31/24 Revidert budsjett fra Nok. Trøndelag og bekymringsmelding  

RS 32/24 Referat SU Frol bs 231121  

FO 1/24 Spørsmål fra Merete Bøhn-Flatås (SP) - Reseptformidler, Telianett, 
Dagtilbud 

 

PS 18/24 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Driftsutvalgets behandling av sak 18/2024 i møte den 04.09.2024: 

Behandling  

Forslag: 

TIl å godkjenne/signere protokoll velges: 

Siv Grethe Skjerve Bjøru og Vidar Lund 

 

For forslaget stemte 10: Anne Grete Krogstad (AP), Johannes Hembre-Ingul (AP), Marit Klara Dypdal 

Kverkild (AP), Andreas Jenssen Hjelmstad (H), Håvard Lutdal (H), Atle Sjaastad (KrF), Lars Einar 

Karlsen (R), Elise Brattgjerd Brenne (SP), Vidar Lund (SP), Siv Gjertrud Skjerve Bjøru (SV) 

Dermed er forslaget vedtatt. 

 

VEDTAK: 

TIl å godkjenne/signere protokoll velges: 

Siv Grethe Skjerve Bjøru og Vidar Lund 

PS 19/24 Referatsaker 

Driftsutvalgets behandling av sak 19/2024 i møte den 04.09.2024: 

Behandling  

Forslag: 

Referatsakene tas til orientering 



 

For forslaget stemte 10: Anne Grete Krogstad (AP), Johannes Hembre-Ingul (AP), Marit Klara Dypdal 

Kverkild (AP), Andreas Jenssen Hjelmstad (H), Håvard Lutdal (H), Atle Sjaastad (KrF), Lars Einar 

Karlsen (R), Elise Brattgjerd Brenne (SP), Vidar Lund (SP), Siv Gjertrud Skjerve Bjøru (SV) 

Dermed er forslaget vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Referatsakene tas til orientering 

FO 1/24 Spørsmål fra Merete Bøhn-Flatås (SP) - Reseptformidler, Telianett, 

Dagtilbud 

Driftsutvalgets behandling av sak 1/2024 i møte den 04.09.2024: 

Behandling  

Svar på spørsmål fra Merete Bøhn-Flatås, SP til driftsutvalget 04.09.24. 

1: Helseplattformen: 

Vi ser og hører om svært mange utfordringer for brukere av helseplattformen. Vi politikere er 

folkevagte og kontaktes dermed av fortvilte brukere. Her er ett par eksempler på alvorlige hendelser 

eller utfordringer, som kan få konsekvenser, og jeg undres over Levanger kommunes ansvar og rolle i 

disse: 

A) Utfordringer angående reseptformidler: 

- Vi er avhengige av at leger oppdaterer, seponerer og ordner med mye resepter. Når dette ikke blir 

gjort, blir det svært uoversiktlig for oss ut i hjemmetjeneste/omsorgssenteret. 

- Ved fornying av resepter, trekkes legemiddelet bort fra legemiddellista og det kommer en ny som 

bli liggende ovenfor medisinlista. Noe som kan være vanskelig å plukke opp. 

- I tillegg er det svært ofte at leger kun fornyer reseptene og ikke oppdaterer informasjon. Slik at det 

kommer inn ny resept med gammel dosering. Da må ansatte i kommunen legge inn denne resepten 

med feil dosering men velge «tar annerledes» ved legemiddelsamsteming. Da vil både gammel og 

oppdatert dosering bli stående på medisinark, som kan føre til feil. 

Hvem tar ansvaret? 

  



Svar: 

Elektronisk pasient journal (EPJ) har et tredelt ansvar: 

EPJ skal ha funksjoner som dekker lovkravene 

Den enkelte enhet som bruker EPJ (kommune, fastlegekontor, legevakt, sykehus) har ansvar for å 

legge til rette for at dette kan håndteres adekvat. 

Den enkelte forskrivende lege er ansvarlig for at legemiddelliste og resepter er korrekte. 

  

Journalsystemet Helseplattformen er ikke unik på å benytte denne måten og lage legemiddelliste på, 

altså innhente legemidler ved hjelp av Reseptformidleren. Det er nasjonale krav knyttet til dette. I 

Bergen er det gjennomført et pilotprosjekt på PLL (Pasientens LegemiddelListe). Helsedirektoratet 

viderefører PLL i praksis nasjonalt. 

Pilotprosjektet i Bergen har erfart og anbefaler mer fokus på bedre bruk av e -resept som går ut på å 

blant annet å holde Reseptformidleren oppdatert, bruke strukturert dosering (der det er mulig og 

egnet) og håndtere interaksjoner. 

Som de har beskrevet er det å holde reseptformidleren oppdatert ;  Å slette resepter med legemidler 

som ikke er i bruk, sikre korrekt dosering i aktive resepter, fjerne dobbeltoppføringer som ikke har 

faglig grunn og opprette e-resepter/registreringer på de legemidler som mangler. 

  

Dette er en ny måte å jobbe på for oss, og det fordrer et godt og tett samarbeid med fastlegene våre 

og sykehuslegene. Det er behandlende leges ansvar å holde Reseptformidleren oppdatert. 

Det er derfor viktig med en god dialog og en felles forståelse for hvem som gjør hva i samarbeidet 

mellom kommunehelsetjenesten og fastlegene. Det er nyttig å informere legene om hva vi erfarer på 

vår arbeidsflate og at legen med enkle grep i Reseptformidleren kan gjøre det lettere å få laget en 

riktig legemiddelliste. Det er også vesentlig at lege formidler endringer og nye legemidler på e - 

meldinger, som er vår "fasit" på legemiddellista når det gjelder fastlegene. 

En tett og god dialog mellom kommune og fastleger er viktig rundt temaet i tiden fremover. 

Sykehuset skal koble seg på Helseplattformen nå i november, og det vil også føre til en forbedring 

opp mot arbeidet med legemiddellista. 

Samstemming av medisinlister krever svært mye tid i alle ledd, men er et viktig tiltak for å forebygge 

uheldige konsekvenser av feilmedisinering. 

  



  

B) Når Telianettet er nede: Eks Ansatte i hjemmetjenesten sør fikk ikke logget seg på 

journalsystemet, HP i 2 timer nå på søndag. Dette fikk konsekvenser ift å gi enkelte pasienter 

nødvendige helsetjenester som eks medikamenter som ikke ble gitt. Da journalsystemet viser 

arbeidsoppgaver til ansatte, resulterte det i at ansatte ikke hadde oversikt over hvilke pasienter de 

skulle gi tjenester. Hvem tar ansvaret? 

  

Svar: 

Ved nedetid av Telianettet vil ansatte ikke kunne benytte mobiltelefonen med Rover 

(«Helseplattform app» på telefonen). Den benyttes blant annet til å ha oversikt over 

pasientopplysninger og oppgaver som skal utføres. I slike tilfeller må man, som tidligere ved nedetid, 

benytte pc for å få ut oppdaterte opplysninger. I Helseplattformen finnes det ulike rapporter/lister 

som kan skrives ut og benyttes til dette formålet. Ansatte må, når slike krisetilfeller oppstår, inn til 

basen for å hente ut denne informasjonen. 

Slike hendelser viser viktigheten av at alle ansatte har fått god informasjon og er kjent med hvordan 

slike situasjoner skal håndteres. 

  

  

C) Dagtilbud personer med demens: Mange gode dagtilbud foregår på Levanger: LBAS og Staup. Hva 

kan vi få til på f.eks Skogn og Åsen? Med de ressursene vi har? Og som unngår logistikk og skyss og 

andre utfordringer? 

Svar: 

Levanger kommune har startet et arbeid med å utrede hva fremtidens dagtilbud for eldre skal være i 

Levanger kommune, dette ble det informert om i kommunedirektørens orientering for juni 2024. 

Utredningen skal bl.a. se på lokalisering, innhold, transport og bemanning. 
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